
Schoolraad 4 oktober 2022 

Aanwezig: Diane, Ingrid, Katinka, Veerle, Rachida, Eef, Joëlle, Anny, Erik, Chantal 

 

1. Veiligheid aan de schoolpoort 

Eef, Joëlle en Rachida hadden in november een overleg met Tom Tachelet, Schepen van mobiliteit, 

en zijn medewerker over de verkeersveiligheid aan de schoolpoort Turnhoutsebaan. Zij stelden een 

aantal maatregelen voor die de situatie daar veiliger kunnen maken: 

- doortrekken zebrapad over het fietspad (zoals aan oversteekplaats kerkhof) 

- reflecterende lichtjes aan de oversteek 

- markering 'SCHOOL' op de weg 

- octopuspaal. 

 

De schepen heeft begrip voor de vragen van de ouders. Omdat de Turnhoutsebaan een gewestweg 

is, kan de gemeente op dit moment weinig maatregelen nemen om de situatie te verbeteren. Na 

aanbouw van de nieuwe brug over het kanaal wordt de Turnhoutsebaan wellicht een gemeentelijke 

weg. In de toekomst zijn dan wel maatregelen mogelijk. 

De school kan zelf 'Victor Veilig'-mannetjes (fluo mannetje met rode vlag), plaatsen die de aandacht 

vestigen op de schoolomgeving. Mannetjes moeten wel elke keer geplaatst worden 's ochtends en 

opnieuw binnengehaald op einde van de schooldag. 

 

De school zal aan de politie vragen om vaker controles te doen op fout parkeren, overstekende 

voetgangers bij rood licht... bij start en einde van de schooldag. De mobiliteitsmedewerker vraagt 

met aandrang om de politie te verwittigen wanneer er op het fietspad geparkeerd wordt. 

 

De schoolraad zal aan de schepen van mobiliteit vragen om in het gemeentelijk informatieblad 'Info 

Wijnegem' een oproep te doen aan alle inwoners om mee zorg te dragen voor de verkeersveiligheid. 

2. Schepen Tom Tachelet meldt in hetzelfde overleg dat de gemeente budget voorziet voor vergroening 

van de speelplaats van de Wijnegemse scholen. Joëlle zal de nodige info hierover bezorgen aan 

Diane. 

3. Kerstzingen Davidsfonds 

Tot in 2019 organiseerde Davidsfonds Wijnegem elk jaar op 2de kerstdag een samenzangmoment 

met kerstliederen in de kerk van Wijnegem, in samenwerking met een gelegenheidskoor. Door 

Corona kon dit drie jaar niet doorgaan. Davidsfonds wil dit graag nieuw leven inblazen, eventueel in 

samenwerking met het kinderkoor van de school onder leiding van Juf Marit. Diane zal informeren 

bij juf Marit of daar een mogelijkheid tot samenwerken is.  

  



4. Varia 

• Joëlle ontving boekje van de gemeente over inschrijving van 5-jarige kleuters in het eerste 

leerjaar. Informatie is niet helemaal duidelijk. Ouders worden ook geïnformeerd via nieuwsbrief, 

kunnen school contacteren en ook de leerkrachten van de 3de kleuterklas volgen dit op, zodat de 

ouders zeker voldoende op de hoogte zijn van de inschrijvingsregels. 

• De school focust dit jaar op taalbeleid: er is een kernteam, pedagogische studiedag over 

leesbeleid, leeskwartier, boekenhoeken... Hierover wordt verder gewerkt op de volgende 

personeelsvergadering. Ook volgend jaar zal er extra aandacht zijn voor taalbeleid. 

• Vorig jaar werd een prioriteitenplan opgesteld. O.a. sociale vaardigheden en pestbeleid stonden 

hoog op de lijst. Daarom stapt de school in het KiVa-project. KiVa is een wetenschappelijk 

onderbouwd antipestprogramma met als doel het welbevinden op school te versterken en 

pestproblemen te voorkomen en op te lossen. Een kernteam wordt hiervoor opgeleid, maar heel 

het schoolteam, ouders, leerlingen worden betrokken.  

• Vanaf februari worden er, tijdens de schooluren, typelessen gegeven in het 4de leerjaar, zodat 

leerlingen dit onder de knie hebben voor het gebruik van de Chromebooks in  het 5de en 6de 

leerjaar.  Meer info hierover volgt nog voor de ouders van deze leerlingen.  

• Junior Journalistenwedstrijd Davidsfonds 

Deze schrijfwedstrijd wordt al jaren in heel Vlaanderen georganiseerd door het Davidsfonds voor 

alle leerlingen van het 5de en 6de leerjaar. De kinderen worden uitgenodigd om een verhaal te 

schrijven rond een thema dat door het Davidsfonds bepaald wordt. Het Davidsfonds Wijnegem 

zoekt hiervoor een nieuwe contactpersoon die de wedstrijd en het gekozen thema voorstelt aan 

de leerkrachten van de derde graad van de drie Wijnegemse basisscholen. Eventueel iets voor 

een gepensioneerde leerkracht? Diane informeert bij juf Pat of zij hiervoor interesse heeft. 

• De kerstmarkt van onze school viel dit jaar samen met de kerstmarkt van de gemeenteschool De 

Notelaar én met de kerstmarkt van de gemeente. Diane informeert bij de Notelaar met welke 

frequentie zij hun kerstmarkt organiseren om eventueel de timing beter op mekaar af te 

stemmen. 

5. Volgende vergaderingen 

De volgende vergaderingen van de schoolraad zijn gepland op woensdag 29 maart en 

dinsdag 13 juni, telkens om 20.00 uur. 


